

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XXII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

consul fuit. Cinna & Marius, haud incruen- 6
tis virisque certaminibus editis, urbem occu-
pauerunt: sed prior ingressus Cinna, de reci-
piendo Mario legem tulit.

CAP. XXII. Mox C. Marius pestifero 1
ciuibus suis reditu intrauit mœnia. nihil illa
victoria fuisset crudelius, nisi mox Sullana esset
secuta. neque licentia in mediocres sauitum, 2
sed excelsissimi quoque atque eminentissimi
ciuitatis viri variis suppliciorum generibus af-
fecti: in iis Cos. Octavius, vir lenissimi ani-
mi, iussu Cinnae interfectus est. Merula au-
tem, qui se sub aduentum Cinnae consulatu
abdicaauerat, incisis venis superfusoque altari-
bus sanguine, quos saepe pro salute reipublicae
flamen Dialis preceatus erat deos, eos in exe-
crationem Cinnae partiumque eius tum preca-
tus, optime de republica meritum spiritum
reddidit. M. Antonius, princeps ciuitatis at- 3
que eloquentiae, gladiis militum, quos ipsos
facundia sua moratus erat, iussu Marii Cinnae-
que confossus est. Q. Catulus & aliarum vir- 4
tutum & belli Cimbrici gloria, quae illi cum
Mario communis fuerat, celeberrimus, cum ad
mortem conquireretur, conclusit se loco nuper
calce arenaque perpolito, inlatoque igni, qui
vini odoris excitaret, simul exitiali hausto spi-
ritu, simul incluso suo, mortem magis voto
quam arbitrio inimicorum obiit. Omnia erant 5
praecipitia in republica, nec tamen adhuc quis-
quam

quam